
R E C E R Q U E S  A ARBÚCIES

3a fa uns dies (concretament en el n2 14 de PERXADA) que n'aprofitàvem les pàgines 
per adreçar-nos al poble d'Arbúcies demanant-ne la col·laboració i adheriment al centre 
documental i d'estudis que s'emplaçarà a la casa-museu de la "Gabella". Doncs bé, els 
primers contactes amb la gent que d'aleshores ençà hem assolit han estat plenament satis 
factoris , ja que per una part se'ns ha proporcionat informació sobre el tema sotmès a -~ 
investigació, i per altra part tenim més d'un farcell atapeït de fotografies on podem - 
contemplar el goig i l'angoixa, la frivolitat del pentinat "la garçon" i la sobrietat i 
altivesa del coll alt falcat dignament per una corbata o "pajarita" inequívocament mas
culines .

En un altre ordre de coses, actualment estem tramitant les gestions per integrar-nos 
dins l'Institut Català d'Antropologia. Aquesta entitat fou creada ara fa dos anys, i - 
avui dia gaudeix d'un prestigi considerable gràcies al recolzament que li han proporcÍ£ 
nat nombrosos professionals dedicats a l'antropologia i a l'etnologia. D'aquests con- — 
tactes amb l'Institut Català d'Antropologia se'n desprenen uns aventatges a curt plaç. 
Dels aventatges més immediats en destacaríem dos:

1- L'assessorament professional, necessari en tot treball i més en un d'aquesta maç[ 
nitud.

2- L'accel.leració- dels tràmits burocràtics a l'hora de constituir-nos en associa
ció o grup de treball.

I darrerament, tindríem un altre avantatge, que depèn dels resultats que s'obtinguin 
de les investigacions. L'Institut Català d ’'Antropologia disposa d'una publicació prò
pia en la que nosaltres com a membres i socis de l'esmentada entitat tindríem tots els 
"ets" i "uts" per publicar-hi quelcom que ens semblés interessant. Bé, els fruits que 
podem treure'n d'aquest festeig amb l'I.C.A. semblen prou evidents.

Al capdevall arribem al rovell de l'ou que és no més ni menys que la financiació 
economica de la investigació. En principi comptem amb un ajut econòmic de la conselle
ria de cultura de l'Ajuntament d'Arbúcies, però malauradament aquest no serà suficient, 
per tant hem considerat avinent demanar ajuda a d'altres entitats. A "la Caixa" hi hem 
portat pressupost del que segurament se'n tindran notícies quan aquest article surti 
al carrer, i per altra banda estem iniciant intensos contactes amb la Diputació de Gi
rona. Si aconseguim el suport moral i econòmic d'aquestes dues entitats haurem fet un 
gran pas en l'afermament del treball.

També cal destacar que s'han iniciat una sèrie de contactes amb la premsa per tal 
de fer rebombori de cara a l'exterior. Així, ja va sortir una primícia al "Punt-Diàri" 
gràcies a en Xavier Puigdevall, i esperem d'un moment a l'altre un extens reportatge 
a "La Vanguardia", "La Taula del Racó" i "Los Sitios" a càrrec d'Enric Casals i Gines 
ta. Gràcies a tots per la vostra col·laboració.
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